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内容概要

作为一种文学体裁，寓言以短小易懂。
寓意深刻而深受人们喜爱。
许多难以一下予说清道理的抽象道理，往往可以用一则寓言解释得清晰透彻。
不过寓言并不是直接灌输道理，而是通过一个可读性很强的故事，用比喻、影射，象征等艺术手法来
表现道理。
因此，有人说寓言是一个魔袋，袋予很小，却能从里面取出很多东西来，甚至能取出比袋子大的多的
东西；也有人说寓言是一座独特的桥梁，通过它，复杂可以走向简单，单纯可以走向丰富。
在这座桥梁上来回走几遍，我们既看见了五光十色的生活现象，又发现了生活的内在意义。
不管寓言是什么，总之寓言很美，美在简洁，美在内涵，美在语句。
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章节摘录

　　Long， long ago， there was a farmer in a little village. He lived with his wife， ayoung son and his own old
father. Every day， the farmer‘s wife wove cloth to makesome extra money for the family. As time passed， the
farmer’s father became very old and weak. He could nothelp them in any work at all. The farmer and his wife felt
that he was a burden tothem. They no longer took good care of him.　　The old man was given only a little food
to eat and old， torn clothes to wear.Sometimes， without his parents‘ knowledge， the farmer’s son would
give the old mansome extra food. He loved his grandfather very much.　　One day， the boy‘s parents found
out about the extra food and they scolded theirson. The old man often mumbled unhappily to himself， and the
farmer and his wifegrew more and more impatient with him. The farmer finally decided to put his fatherin a large
basket， take him to a faraway place， and leave him there.　　“What if the neighbors ask about him？
” asked the farmer’s wife worriedly.　　“We‘ll just say that he’s gone to spend his last days in a holy place
，” answeredthe farmer. They did not know that their son had overheard their conversation.　　The next day，
when the farmer went out to buy the basket， the boy asked hismother， “Why do you want to chase
grandfather away？
”　　⋯⋯
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编辑推荐

　　《年轻人最爱读的156则英文寓言》是编者从浩如烟海的英文寓言海洋中，精心撷取的几朵美丽的
浪花。
常言道：浓缩的都是精华。
本书收录的每个寓言，都孕育着一个发人深省的道理。
年轻人在成长、成才、成功的过程中，不免要经历痛苦、挫折、困惑、迷茫⋯⋯如何跨越这些阻碍？
本书无疑是读者一位良师益友。
它激励年轻人自强不息，教会你如何去面对生活中的缺憾与苦难，最重要的是教你做人的道理。
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